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Laudatio
"Ehre, wem Ehre gebührt"

für 4 Blechbläser / for 4 Brass Players

Martin Heinrichs

Die musikalische Laudatio "Ehre wem Ehre gebührt" ist ein heiter festliches Musikstück 
für 4 Blechbläser. Es wurde 2012 komponiert und anlässlich einer Preisverleihung für 
verdiente Bürger der Stadt Rottweil von einem Bläserquartett der Stadtkapelle Rottweil 
erstmalig zur Aufführung gebracht. Die musikalischen Sequenzen erzählen harmonisch 
von dem Weg des zu Ehrenden, der mitunter steinig und Selbstzweifeln gesäumt, ihm 
jedoch durch Beharrlichkeit und Zielstrebigkeit letztendlich zur Ehre gereichen wird.

The musical laudation "Honor to whom honor is due" is a cheerfully festive piece of 
music for 4 brass players. It was composed in 2012 and performed for the first time by 
a brass quartet from the Stadtkapelle Rottweil on the occasion of an award ceremony 
for deserving citizens of the town of Rottweil. The musical sequences harmoniously tell 
of the path of the person being honored, which is sometimes rocky and lined with 
self-doubt, but which will ultimately bring him honor through perseverance and 
determination.
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